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Inför	2016	planerar	vi	att	fortsätta	med	utvecklingen	av	föreningens	
etablerade	verksamhet	och	aktiviteter	i	bygdegården	och	runt	om	i	
socknen,	och	hoppas	kunna	fortsätta	utformningen	av	ändamålsenliga	
strukturer	för	detta.		
	
En	central	faktor	för	att	lyckas	med	detta	är	att	fortsätta	arbetet	från	
föregående	år	med	att	öka	antalet	aktiva	medlemmar.	Här	blir	
fungerande	informationskanaler	inom	föreningen	väsentliga	
framgångsfaktorer.	Vi	planerar	att	snarast	få	en	hemsida	på	plats,	där	
allmän	information	om	föreningen	kan	samlas	och	uppdateras.	Vi	
kommer	också	att	genomföra	fyra	medlemsmöten	under	året,	för	att	få	
möjlighet	till	mer	direkt	dialog	och	kunna	fånga	upp	synpunkter	och	goda	
idéer.	
	
Kommittéerna	kommer	att	fortsätta	samla	medlemmar	med	intresse	att	
bidra	inom	de	olika	områdena.	Vi	kommer	också	att	fortsätta	forma	
särskilda	undergrupper,	som	fokuserar	på	specifika	områden.	Några	
exempel	;	
	
Arkivboden	ska	färdigställas,	och	systematisk	digitalisering	av	
arkivmaterialet	med	koppling	till	funktionen	”Bygdeband”påbörjas.	
Dialog	med	landsarkivet	ska	också	inledas,	för	att	utforska	vilket	
arkivmaterial	som	kan	förvaras	i	Ardre	och	vilket	som	säkrast	bör	
förvaras	inne	på	landsarkivet.		
	
Arbetet	med	sojdet	fortsätter	som	tidigare,	men	blir	en	mer	tydligt	
formaliserad	undergrupp	inom	föreningen.		



	
Vi	gör	ett	nytt	försök	att	finna	en	fungerande	form	för	skötseln	av	
Mullvalds	änge,	genom	en	undergrupp	som	fokuserar	på	just	detta.	
	
Då	det	under	2015	blivit	ett	större	intresse	för	bastun	finns	tankar	om	en	
särskild	”bastugrupp”,	som	kan	sköta	bastun	och	engagera	sig	i	hur	den	
ska	utvecklas.	
	
Övriga	aktiviteter	och	evenemang	planerar	vi	genomföra	i	stort	enligt	
föregående	års	kalendarium.	Vi	hoppas	också	kunna	fånga	upp	och	
kanalisera	nya	idéer	från	medlemmarna.	
	
	
	


